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OR-RM.0012.5.5.2019 

 

Protokół Nr 2/19 

z posiedzenia Komisji Zdrowia,  

Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytego 21 lutego 2019 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

Przewodniczący komisji Pan Olech Raddatz o godzinie 13.00 otworzył posiedzenie 

komisji. W posiedzeniu udział wzięło  7  członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 8 członków komisji stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

Nieobecna radna Pani Illona Pubanc. 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi Załącznik nr 1 niniejszego 

protokołu.  

Następnie przewodniczący komisji przedstawił porządek posiedzenia, do którego nie 

wprowadzono zmian. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja Dyrektora SPZOZ w Koronowie w sprawie umów podpisanych z NFZ. 

3. Analiza  materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Ad. 2. Informacja Dyrektora SPZOZ w Koronowie w sprawie umów podpisanych z NFZ. 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie Pan Andrzej 

Nowak przedstawił informację w sprawie podpisanych umów z NFZ. 
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Informacja stanowi Załącznik nr 2 niniejszego protokołu.  

Ad. 3. Analiza  materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

Kierownik Wydziału Finansowo-Budżetowego Pani Barbara Koniarska przedstawiła projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 

2019. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Kierownik Wydziału Finansowo-Budżetowego Pani Barbara Koniarska przedstawiła projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Kierownik Wydziału Rolnictwa, ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Gospodarki 

Komunalnej Pani Katarzyna Radtke – Izbaner przedstawiała projekty uchwał: 

1. w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości 

gruntowej - działki ewidencyjnej nr 1002/38 położonej w Koronowie, gm. 

Koronowo.  

Proponowana do przejęcia od Skarbu Państwa nieruchomość stanowi część ulicy Witosa 

położonej w Koronowie, która od lat jest zarządzana i utrzymywana przez Gminę 

Koronowo. 

Ulica Witosa została zaliczona do kategorii dróg gminnych Uchwałą Nr XIX/185/87 

Wojewódzkiej Rady Narodowej w Bydgoszczy z dnia 30 września 1987 r. w sprawie 

zaliczenia dróg publicznych do kategorii dróg gminnych i lokalnych miejskich. Następnie 

Uchwałą nr 57/611/2003 Zarządu Województwa Kujawsko – Pomorskiego z dnia 15 

października 2003 r. w sprawie nadania drogom publicznym zaliczonym do kategorii dróg 

gminnych nowych numerów, powyższej drodze nadano numer 050951C. Zgoda Rady 
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Miejskiej w Koronowie wyrażona w niniejszej uchwale jest niezbędna w celu 

skomunalizowania nieruchomości na wniosek Burmistrza Koronowa.  

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

2. uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości 

gruntowej - działki ewidencyjnej nr 725/1 położonej w Koronowie, gm. Koronowo. 

Proponowana do przejęcia od Skarbu Państwa nieruchomość jest w długoletnim 

użytkowaniu                       Gminy Koronowo. W Ewidencji Gruntów i Budynków działka 

ewidencyjna nr 725/1, położona                       w Koronowie, gm. Koronowo została 

sklasyfikowana jako droga. Zgoda Rady Miejskiej w Koronowie wyrażona w niniejszej 

uchwale jest niezbędna w celu skomunalizowania nieruchomości na wniosek Burmistrza 

Koronowa.  

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

3. w sprawie przyjęcia  programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności  zwierząt na  terenie miasta i gminy Koronowo na rok 

2019. 

W związku z art. 11a ustawy o ochronie zwierząt z  dnia 21 sierpnia 1997 r., Rada Miejska 

określa w drodze uchwały, corocznie do dnia 31 marca, program opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. Stanowi to wypełnienie obowiązku 

zapewnienia opieki bezdomnym zwierzętom przez gminę. 

W związku z powyższym przygotowany został Program opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2019, który stanowi 

załącznik nr 1 do uchwały. Obejmuje on swoim zakresem realizację takich zadań jak : 
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1) zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt, 

2) opieka nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie, 

3) odławianie bezdomnych zwierząt, 

4) obligatoryjna sterylizacja albo kastracja zwierząt w schroniskach dla zwierząt, 

5) poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt, 

6) usypianie ślepych miotów, 

7) wskazanie gospodarstwa rolnego, w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt 

gospodarskich, 

8) zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadku zdarzeń drogowych z 

udziałem zwierząt. 

 Zgodnie ze wskazaniami ustawy o ochronie zwierząt Projekt Programu został 

przekazany do zaopiniowania Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii, zarządcom obwodów 

łowieckich, organizacjom społecznym, których statutowym celem jest ochrona zwierząt. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

4. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na 

nieruchomości położonej w Koronowie, stanowiącej własność Gminy Koronowo.  

Przedmiotem niniejszej uchwały jest wyrażenie zgody na obciążenie nieruchomości 

oznaczonej w ewidencji jako działka nr 1011/21, położonej w Koronowie, która stanowi 

własność Gminy Koronowo, ograniczonym prawem rzeczowym, tj. służebnością przejazdu i 

przechodu na rzecz każdoczesnych właścicieli działek nr 1011/12, 1011/19 położonych w 

Koronowie.  Nieruchomość oznaczona działkami nr 1011/12, 1011/19 została zbyta na 

rzecz najemców budynku mieszkalnego położonego przy ul. Bukowa 2 w Koronowie. Z 

uwagi na fakt, że działki nie posiadają dostępu do drogi publicznej należy ustanowić 

służebność przejścia i przejazdu dla powyższych nieruchomości. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 
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5. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na 

nieruchomości położonej w Koronowie, stanowiącej własność Gminy Koronowo.  

Przedmiotem niniejszej uchwały jest wyrażenie zgody na obciążenie nieruchomości 

oznaczonej w ewidencji jako działka nr 1011/21, położonej w Koronowie, która stanowi 

własność Gminy Koronowo, ograniczonym prawem rzeczowym, tj. służebnością przejazdu i 

przechodu na rzecz każdoczesnych właścicieli działek nr 1011/13, 1011/20 położonych w 

Koronowie.  Nieruchomość oznaczona działkami nr 1011/13, 1011/20 została zbyta na 

rzecz najemców budynku mieszkalnego położonego przy ul. Bukowa 4 w Koronowie. Z 

uwagi na fakt, że działki nie posiadają dostępu do drogi publicznej należy ustanowić 

służebność przejścia i przejazdu dla powyższych nieruchomości. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

6. zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Zgodnie z ustawą z dnia 16 grudnia 2012 roku o publicznym transporcie zbiorowym (Dz. u. 

z 2018 r., poz. 2016) właściwy organ jednostki samorządu terytorialnego w drodze uchwały 

określa przystanki komunikacyjne oraz warunki korzystania z tych przystanków. Uchwałą 

objęte zostają przystanki, których właścicielem lub zarządzającym jest dana jednostka 

samorządu terytorialnego. Niniejsza uchwała dotyczy nowo powstałych przystanków 

komunikacyjnych przy drogach gminnych, które są własnością gminy Koronowo a nie były 

ujęte w załączniku nr 1 uchwały nr XXVIII/275/12 z dnia 28.11.2012r. Określone zostały 

warunki i zasady na jakich operatorzy publicznego transportu zbiorowego i przewoźnicy 

mogą korzystać z tych przystanków. W związku z organizowaniem dodatkowych 

przystanków aktualizowano wykaz przystanków komunikacyjnych stanowiących własność 

gminy. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 
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Inspektor Referatu Rozwoju i Promocji Pani Magdalena Tabasz przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie wystąpienia ze Związku Miast Polskich.  

Członkostwo Gminy Koronowo w stowarzyszeniu generowało koszty głównie w postaci 

opłacania składek, natomiast udział w Związku Miast Polskich nie wpłynął znacząco na 

rozwój gospodarczy oraz społeczno - kulturalny gminy. Ponadto działania w podobnym 

zakresie realizowane są poprzez członkostwo samorządu w innych organizacjach 

i stowarzyszeniach. 

Członkowie Komisji 6 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” 

pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

Inspektor Wydziały Inwestycji i Planowania Przestrzennego Pani Justyna Kraska-Rumińska 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. W dniu  9 września 2017 roku weszła 

w życie zmiana ustawy z dnia 23 lipca 2003 r. o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami 

( tekst jednolity Dz.U. z 2018 r. poz. 2067). Artykuł 81 niniejszej ustawy rozszerza 

możliwość przyznawania dotacji na zabytki znajdujące się w gminnej ewidencji zabytków.  

W związku z powyższym konieczne jest podjęcie stosownej uchwały o zasadach udzielania 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Inspektor Biura Rady Miejskiej Pani Magdalena Wanda-Joras przedstawiła projekt 

uchwały: 

1. zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Finansów, 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Koronowie. 

Na podstawie Postanowienia Nr 7/2019 Komisarza Wyborczego w Bydgoszczy I z dnia 22 

stycznia 2019 r. w sprawie obsadzenia mandatu radnego Pan Patryk Franciszek Bociek 
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objął mandat radnego Rady Miejskiej w Koronowie. Wobec tego zasadna jest zmiana 

składu komisji. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

2. zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie. 

Na podstawie Postanowienia Nr 7/2019 Komisarza Wyborczego w Bydgoszczy I z dnia 

22 stycznia 2019 r. w sprawie obsadzenia mandatu radnego Pan Patryk Franciszek Bociek 

objął mandat radnego Rady Miejskiej w Koronowie. Wobec tego zasadna jest zmiana 

składu komisji. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Ad. 4. Sprawy bieżące komisji. 

Przewodniczący komisji Pan Olech Raddatz odczytał pismo Burmistrza Koronowa w sprawie 

możliwości osiedlenia się na terenie Gminy Koronowo obywateli Kazachstanu pochodzenia 

polskiego. Ponadto Przewodniczący komisji zapoznał członków komisji z informacją 

dotyczącą tego zagadnienia przygotowaną przez Panią Marzenę Tomaszewską – pracownika 

Ewidencji Ludności. 

Pismo stanowi Załącznik nr 3 niniejszego protokołu.  

Członkowie komisji po dyskusji wydali pozytywną opinię jednogłośnie 7 głosów 

„za” co do jednej z rodzin. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Bolesław Grygorewicz omówił sprawę i poprosił o 

wydanie opinii dotyczącej zamiany Uchwały nr LXXIV/600/18 Rady Miejskiej w Koronowie  

z dnia 26 września 2018 w sprawie powołania Koronowskiej Rady Seniorów i nadania jej 

statutu. Projekt uchwały zmieniającej byłby na sesję w miesiącu marcu. 
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Członkowie komisji wydali pozytywną opinię jednogłośnie 7 głosów „za” . 

Radny Pan Wojciech Orliński poruszył temat dziur w drodze asfaltowej w Lucimiu.  

Zastępca Burmistrza Pan Bolesław Grygorewicz zlecił wykonanie prac naprawczych 

odpowiednim służbom. 

Radna Pani Ewa Szymańska zadała pytanie czy wiadomo coś na temat strzelnicy na 

Przyrzeczu? 

Zastępca Burmistrza Pan Bolesław Grygorewicz odpowiedział, że niestety nie jest w temacie 

zorientowany. 

Ad. 5.  Zamknięcie posiedzenia komisji 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia przewodniczący komisji Pan Olech Raddatz  

zamknął posiedzenie komisji. 

 

Protokół sporządziła              Przewodniczący Komisji 

Magdalena Wanda-Joras      /-/Olech Raddatz 

Inspektor 

Biuro Rady Miejskiej w Koronowie     

 
 
 
 


